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До 

г-н Любомир Христов  

Кмет на Община Шумен 

Чрез 

Проф. д.т.н. инж. Борислав Беджев  

Председател на Общински съвет Шумен  

 

П И Т А Н Е  

на основание чл.33 (1), т.4 и (2) от ЗМСМА  

от Добромир Драев - общински съветник при Общински съвет Шумен 

 

ОТНОСНО : Ремонт на ул. „Тича“  

 

 

Уважаеми г-н Христов, 

 

Граждани, живущи на ул. „Тича“, ми представиха техните въпроси и притеснения 

относно извършвания ремонт на тяхната улица. Гражданите са поискали среща с главния 

архитект на Община Шумен арх. Стефанова, но не са получили ясни отговори относно 

предвидените ремонтни дейности и поискаха от мен да се възползвам от правото си на 

питане, за да постигнем яснота по притесненията на живущите на посочената улица.  

 

1. Предвижда ли проектът за ремонт на улицата преместване на електрическата 

система за осветление и захранване на домовете им с електрическо захранване 

под земята? Към момента част от мрежата е по стълбове. 

2. Предвижда ли се изграждане на колектори за изместване на кабелната мрежа, 

свързана с телефони, интернет и телевизия? 

3. Предвижда ли се изграждане на джобове за контейнери за смет? Моля да 

представите схема. 

4. Предвиждат ли се места за паркиране ? 

5. Моля, представете план на новата зелена система, тъй като живущите се 

притесняват, че на улицата няма да има дървета и зеленина. 

6. Проведено ли е обществено обсъждане, къде е било оповестено, ако е проведено, 

както и дали са взети под внимание предложенията на живущите на ул. „Тича“? 

 

 

С уважение 

Добромир Драев 


